
Feedback ifrån gymnasieelever som utnyttjat möjligheten till 

elevbesök på Juridiska institutionen 

 
”Jag  uppskattade  verkligen  besöket  eftersom  det  var  väldigt  lärorikt  och 
intressant att se hur det går till i praktiken på en juristutbildning.” 

 
 
”Besöket var väldigt positivt för mig, det tycker jag. Nu fick jag en "bild" på hur 
det verkligen ser ut och det tack vare dig! Det var även väldigt lärorikt, jag är 
väldigt motiverad nu..!” 

 
 
”Upplevelsen  var  precis  så  jag  tänkte  mig.  Det  var  väldigt  positivt  och 
intressant. Det var intressant att höra hur det är att vara på universitet och att 
vara med på lektionerna.” 

 
 
“Det positiva var dels att ni hade ett bra upplägg på det ni ville förmedla, samtidigt 
som ni verkade glada och intresserade. Självfallet är mångfaldsgruppens idé i sig 
något positivt, med tanke på att fler får en lite större insikt i vad juridik delvis går 
ut på. Kul att ni tog er tid att besvara mina frågor och att ni hade en glad och öppen 
attityd.” 

 
 
Utvärderingar från Mångfaldsprojektets gymnasiebesök 

 
”Ert besök hos oss var mycket uppskattat.  Upplägget var bra. Eleverna fick en 
god insyn i hur det är att läsa juridik. Exemplen på slutet var bra. Eleverna blev 
lite glada då dom var med på noterna. Tack för ett bra, lärorikt besök. Ni får 
gärna komma igen!” 

 
- Gymnasielärare  

 
 
”Det var mycket bra och tydliga exempel på hur juridiken kan tolkas i era 
juridiska problemlösningar som ni gav som case och eleverna fick vara med och 
tänka ut svar på! Mycket bra och lite "kluriga", men det var väl meningen!” 

 
- Studie- och yrkesvägledare på en gymnasieskola 


